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Abstract (en)
[origin: WO2019149384A1] The invention concerns a dial (1) for a timepiece comprising a support (2) and a sheet of mother-of-pearl (3), the sheet
of mother-of-pearl (3) having a front face (3a) and a rear face (3b) facing said support (2) and on which a pattern (4) has been printed. The thickness
of the sheet of mother-of-pearl (3) is between 50 μm and 300 μm such that the pattern (4) printed on the rear face (3b) of the sheet of mother-of-pearl
(3) appears by transparency through the mother-of-pearl under normal lighting conditions. The invention also relates to a method for producing such
a dial and to a timepiece comprising such a dial.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un cadran (1) pour pièce d'horlogerie comprenant un support (2) et une feuille de nacre (3), la feuille de nacre (3)
présentant une face avant (3a) et une face arrière (3b) en regard dudit support (2) et sur laquelle un motif (4) a été imprimé. La feuille de nacre (3)
présente une épaisseur comprise entre 50 µm et 300 µm pour que le motif (4) imprimé sur la face arrière (3b) de la feuille de nacre (3) apparaisse
par transparence au travers de la nacre dans des conditions normales d'illumination.L'invention concerne également un procédé de fabrication d'un
tel cadran ainsi qu'une pièce d'horlogerie comportant un tel cadran.
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